

Tampereen yliopisto
Reettorit ry
Hallituksen kokous 23/2022
Aika: 9.11.2022 klo 16.45
Paikka: Retokoti ja Zoom, <https://tuni.zoom.us/j/66752434056>
Meeting ID: 667 5243 4056



Esityslista

1. Kokouksen avaaminen	2
2. Kokouksen järjestäytyminen	2
3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus	3
4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi	3
5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen	3
6. Ilmoitusasiat	3
7. Talousasiat	4
7.1 Tositteiden ja muun kirjanpitoon liittyvän aineiston sähköistyminen	4
7.2 Haalarimerkkimyynti-iltapäivä Retokodissa	5
7.3 Kiitosiltaan budjetointi	5
7.4 Hallitushommia ja haalarimerkkiompelua -tapahtumaan budjetointi	5
7.5 Haalareiden reklamointi	5
8. Tulevan kauden 2023 toimintasuunnitelman hyväksyminen	6
9. Tulevan kauden 2023 talousarvion hyväksyminen	6
10. Syyskokouksen etä-äänestys- ja ääntenlaskutavan suunnittelu	6
11. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka	7
11.1 Marraskuun Reettorikahveille lisäbudjetointi	7
11.2 Yhdenvertaisuuskyselyn palaute	7
12. Sidosryhmät ja yritysysteistyö	8
13. Tapahtumat	8
13.1 Sitsit tammikuussa	8
13.2 Pikkujoulujen tilan lisäbudjetointi	9
13.3 Pikkujouluhin budjetointi	9
14. Tuutorointi	9

14.1 Tuutoroinnin palaute	9
14.2 Tuutoroinnin kehityskysely	10
15. Viestintä	10
16. Rehti-lehti	10
17. KV-asiat	10
17.1 Ekskursion palaute	11
18. Saapuneet vuosijuhlakutsut	11
18.1 Media ry:n vujulahjaan budjetointi	11
18.2 Cortex ry:n vujusitsilahjaan budjetointi	11
19. META	12
20. Kokouksen päättäminen	12

1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.46.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan Ingá Ryhänen
Sihteeriksi valitaan Maiju Asuja

Läsnäolijat:

Ingá Ryhänen

puheenjohtaja

Maiju Asuja

sihteeri

Reetta Sihto

Jenna Ala-Rantala

Marianna Juvani

Heini Maula

Vilhelmiina Kivioja

Marilla Hietava

Neea Nenonen

Ella Tapanainen

etänä Zoomin kautta, paikalla kohdat 1-13

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi

Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Hyväksytään esityslista seuraavin muutoksin: Lisätään kohta 7.5 Haalareiden reklamointi

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Tarkastetaan seuraavassa kokouksessa.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu:

26.10. Kastajais x Kostajaisiin osallistui noin 40 reettoria. Fukseille jaettiin haalarit samassa tilaisuudessa.

28.-29.10. Ingá ja Maiju edustivat UDK ry:n vujusitseillä ja silliksellä

29.-30.10. Jenna ja Neea edustivat Lexica ry:n vujuilla ja silliksellä

30.10. Hallitus postitti ennakkoon tilatut haalarimerkit

1.11. Rahastonhoitaja Jenna kävi Treyn järjestöpäivässä, jossa oli työpaja tilinpäätöksestä

- 2.11. Ingá valittiin TREYn edustajistoon varsinaiseksi jäseneksi seuraavalle kahden vuoden kaudelle. Muiden ehdolla olleiden reettoreiden sijoitus ja varajäsenyys selviää myöhemmin.
- 3.11. Iltakoulun ja Mentorin Asiasta kukkaruukkuun -sitseille osallistui 13 reettoria.
- 3.11. Excutiimi tapasi ja kävi palautetta läpi.
- 4.11. Yle Perjantain yhteislähtöön osallistui 20 reettoria
- 7.11. Työelämäviikko alkoi
- 8.11. Ingá, Åsa, Reetta ja Neea esittelivät viestinnän opintosuuntaa Euran lukiolaisille
- 8.11. Tapahtumavastaavat kokoustivat Mustahaalarisitsien tiimoilta.
- 9.11. Vilhelmiina osallistui VIMO-ops ryhmän ja ITC:n koulutuksen ohjausryhmän tapaamisiin.

Päätös:

7. Talousasiat

Tilillä nyt: 13 729,72€

Käteiskassassa nyt: 835,40€

7.1 Tositteiden ja muun kirjanpitoon liittyvän aineiston sähköistyminen

Esitys: Reettoreilla tositteet tehdään vielä fyysisenä, vaikka estettä sähköisille tositteille ja muulle aineistolle ei ole. Treyn talousasiantuntija suositteli sähköisiin tositteisiin siirtymistä. Rahastonhoitaja Jenna aikoo tutustua aiheeseen sekä perehdyttää ensi vuoden rahastonhoitajan siten, että hän ja uusi hallitus voisi toimia kokonaan sähköisesti kirjanpitoon liittyen. Lisäksi suunnitteilla on kilpailuttaa pankki ennen uuden rahastonhoitajan aloittamista, jotta mahdollisesti uuteen pankkiin siirtyminen olisi nopeampaa ja helpompaa.

Päätös: Esityksen mukaan

7.2 Haalarimerkkimyynä-iltapäivä Retokodissa

Esitys: Reettoreiden haalarimerkkejä ja muita tuotteita voisi myydä Retokodissa avoimin ovin kaikille opiskelijoille. Myyntipäivästä ja -ajasta voisi viestiä Reettoreiden somessa jäsenistölle sekä muille opiskelijoille ja lisäksi julkaista esimerkiksi Jodelissa postauksen merkkimyynnistä ja Retokodin löytämisestä. Keskustellaan tapahtumasta ja sen päivämäärästä.

Päätös: Haalarimerkkimyynä-iltapäivä pidetään tiistaina 15.11.

7.3 Kiitosiltaan budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 16.11. järjestettävän järjestötoimijoiden kiitosiltaan 30 euroa tarjoiluja varten.

Päätös: Budjetoidaan 30 euroa kiitosiltaan.

7.4 Hallitushommia ja haalarimerkkiompelua -tapahtumaan budjetointi

Esitys: Budjetoidaan 15.11. järjestettävän hallitushommia ja haalarimerkkiompelua - tapahtuman tarjoiluihin 15-20 euroa.

Päätös: Budjetoidaan 20€ tapahtuman tarjoiluihin.

7.5 Haalareiden reklamointi

Esitys: Keskustellaan siitä, millainen korvaus viallisista haalareista halutaan saada.

Keskustelu: Yksissä haalareissa yksi mainos lähti samantien irti. Haalareista saadaan joko 40€ korvausta tai kaksi reettoricollegea. Pohditaan sitä, millainen korvaus on riittävä sille fuksille, jonka haalarit ovat olleet vialliset. Hänelle voisi esimerkiksi antaa maksutta reettoricollegen, kun niitä seuraavan kerran tilataan.

Päätös: Otetaan korvaus haalareista rahana ja kun collegeita tilataan seuraavan kerran, keskustellaan asianosaisen haalareiden tilaajan kanssa siitä, millaisen korvauksen hän haluaa.

8. Tulevan kauden 2023 toimintasuunnitelman hyväksyminen

Esitys: Hyväksytään kauden 2023 toimintasuunnitelma esitettäväksi yhdistyksen kokoukseen.

Keskustelu: Sisällön puolesta toimintasuunnitelma on hallituksen mielestä hyvä, mutta muutamia sanavalintoja viilataan vielä.

Päätös: Hyväksytään kauden 2023 toimintasuunnitelma.

9. Tulevan kauden 2023 talousarvion hyväksyminen

Esitys: Hyväksytään kauden 2023 talousarvion esitettäväksi yhdistyksen kokoukseen.

Keskustelu: Toimintasuunnitelmaan merkitty nettisivujen kehittäminen vaatii huomiota myös talousarvioissa viestinnän kulujen nostamisella. Nostetaan viestinnän kuluja 110€, jolloin summa on yhteensä 210€. Tämä laskee ylijäämää tasan tuhanteen euroon.

Korjataan varainhankinnan kulujen selitteeseen, että varainhankinnan kuluja on laskettu 700€, sillä ensi vuonna ei tilata sitsilaulukirjoja.

Päätös: Hyväksytään kauden 2023 talousarvio.

10. Syyskokouksen etä-äänestys- ja ääntenlaskutavan suunnittelu

Esitys: Keskustellaan siitä, miten syyskokouksen etä-äänestys tulisi toteuttaa sekä miten ääntenlasku hoidetaan.

Keskustelu: Hallitus on testannut etä-äänestystapaa, jossa Google Formsilla voidaan äänestää anonyymisti niin, että yhdellä sähköpostilla voi äänestää vain kerran, jolloin kukaan ei pysty äänestämään montaa kertaa. Pohditaan sitä, miten varmistetaan, että

äänestäjät ovat kokouksessa läsnä etänä. Huomattiin, että äänestys- ja vaalijärjestyksessä on todettu, että äänestys tulee toteuttaa ennaltamäärätyn videopuhelupalvelun äänestystoiminnolla, jolloin Google Formsin käyttäminen ei ole mahdollista.

Päätös: Toteutetaan äänestys Zoomin kysely-työkalun avulla.

11. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka

Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutus- ja sosiaalipoliittisista asioista koulutus- ja sosiaalipoliittisten vastaavien johdolla.

Keskustelu: Seuraavat Reettorikahvit on 28.11. Lyhydessä klo 13.

Päätös: Esityksen mukaan

11.1 Marraskuun Reettorikahveille lisäbudjetointi

Esitys: Budjetoidaan marraskuun Reettorikahveille 15e lisää, jotta kahveille saadaan hyvät tarjottavat.

Päätös: Budjetoidaan 15€ Reettorikahveille.

11.2 Yhdenvertaisuuskyselyn palaute

Esitys: Käydään läpi yhdenvertaisuuskyselyn palaute.

Keskustelu: Vastauksia tuli 10. Kaikki vastaajat eivät olleet tietoisia siitä, kehen häirintätilanteissa otetaan yhteyttä. Vain puolet vastaajista koki, että yhdenvertaisuus näkyy toiminnassa. Alkoholikulttuuri koettiin turvalliseksi ja alkoholittomien tapahtumien koettiin olevan balanssissa alkoholillisten tapahtumien kanssa.

Päätös: Esityksen mukaan

12. Sidosryhmät ja yritysyhteistyö

Esitys: Keskustellaan sidosryhmä- ja yhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja yrityssuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: CoMedian työelämäviikon vierailu Tampereelle ei toteudu. Työelämätaapahtuma Lexican kanssa siirretään seuraavalle vuodelle.

Päätös: Esityksen mukaan

13. Tapahtumat

Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla. Kirppistapahtuma tulee 17.11.! Mustahaalarisitsitkin tulee pian.

Keskustelu: On käyty alustavia neuvotteluita Black & white -tapahtumasta, johon osallistuisi yhdeksän eri musta- ja valkohaalarista järjestöä.

Päätös: Esityksen mukaan

13.1 Sitsit tammikuussa

Esitys: Keskustellaan sitsien järjestämisestä jo tammikuussa. Kiinnostusta olisi järjestää Skillan kanssa yhteissitsit, joiden järjestämiseen ainakin osa vanhasta hallituksesta olisi valmis. Järjestämisessä voisi myös osittain perehdyttää uudet tapahtumavastaavat sekä rahastonhoitajan. Suunnitteilla oli myös kaverisitsit heti tammikuussa. Keskustellaan sitsien järjestämisestä tammikuussa.

Keskustelu: Skillan hallituksestakin on ollut kiinnostusta tapahtuman järjestämiseen. Tapahtuman lipunmyynti, tilavaraukset ja suunnittelu tulisi toteuttaa ennen joulua, jotta tapahtumaan saadaan toteutettua heti vuoden alussa.

Päätös: Aletaan alustavasti suunnittelemaan sitsejä.

13.2 Pikkujoulujen tilan lisäbudjetointi

Esitys: Pikkujoulujen Foundation tilaan budjetoitiin 330e aikaisemmassa kokouksessa. Hinta on kuitenkin 360e maksullisen videotykin kanssa. Lisäbudjetoidaan pikkujoulujen tilaan 30e.

Päätös: Budjetoidaan 30€ videotykkiin.

13.3 Pikkujouluihin budjetointi

Esitys: Keskustellaan, ovatko pikkujoulut jäsenistölle ilmaiset vai maksavatko jotain. Aikaisempina vuosina pikkujoulut ovat olleet maksuttomat jäsenistölle. Viime vuonna pikkujouluihin käytettiin yhteensä 500 euroa. Budjetoidaan sopiva summa pikkujoulujen järjestämiseen tilavuokran lisäksi.

Keskustelu: Pikkujoulutanssiin ei hankita uusia asuja, vaan ne lainataan.

Päätös: Budjetoidaan 300€ pikkujoulujen tarjoiluihin. Pikkujoulut ovat jäsenistölle maksuttomat.

14. Tuutorointi

Esitys: Keskustellaan syksyn tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Päätös: Esityksen mukaan

14.1 Tuutoroinnin palaute

Esitys: Tuutorivastaava esittelee fuksien antaman palautteen syksyn osalta.

Keskustelu: Vastauksia tuli 22. Esiin ei noussut mitään tiettyä ongelmakohtaa. Viestinnässä Facebook koetaan turhaksi, mikä on ollut selvä ilmiö uusien vuosikurssien välillä. Tapahtumista tuutoreille oli olo, että fuksit olivat syksyllä väsyneitä ja tapahtumia oli liikaa. Tapahtumista saatiin kuitenkin runsaasti hyvää palautetta ja kiitosta. Tuutorointi koettiin kokonaisuutena onnistuneeksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

14.2 Tuutoroinnin kehityskysely

Esitys: Tuutorivastaava esittelee tuutoreilta kerätyn palautteen syksyn osalta.

Keskustelu: Haastattelu osana tuutorivalintaa jakoi mielipiteitä ja vaatii vielä kehittämistä. Poikkitieteellisten tapahtumien järjestelyt koettiin sekavaksi, joten tässä olisi vielä kehitettävää. Yhteishenki koettiin erittäin hyväksi. Työnjako oli suurimman osan mielestä toimiva, mutta osa tunsu kuormittuneensa liikaa ja kokeneensa jaon epäreiluksi, kun osalla oli huomattavasti enemmän vastuuta kuin muilla. Hallituksessa olevien tuutoreiden jaksamiseen tulisi kiinnittää vielä enemmän huomiota. Koettiin, että alkoholittomuus otettiin hyvin huomioon tapahtumissa.

Päätös: Esityksen mukaan

15. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: Viestintävastaavat hoitavat hallitusinfo-tapahtuman viestinnän.

Päätös: Esityksen mukaan

16. Rehti-lehti

Esitys: Keskustellaan Rehtiin liittyvistä ajankohtaisista asioista päätoimittajien johdolla.

Päätös: Esityksen mukaan

17. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista.

Päätös: Esityksen mukaan

17.1 Ekskursion palaute

Esitys: Keskustellaan ekskursion palautteesta.

Keskustelu: Vastauksia tuli 14. Kaikki olivat kokonaisuudessaan tyytyväisiä excuun. Vastaajat kaipasivat enemmän yhteistä ohjelmaa. Henkilökunnalta tuli palautetta siitä, että päivämääristä olisi hyvä sopia heidän kanssaan, jotta opetusta voisi mukauttaa tuleviin poissaoloihin.

Päätös: Esityksen mukaan

18. Saapuneet vuosijuhlakutsut

Esitys: Tampereen Akateemisesti Sivistyneet Gambinan Ystävät ry:ltä on tullut kutsu heidän 11-vuotisvuosijuhliin. Kutsu on kahdelle ja juhlat ovat 9.12. ja ilmoittautuminen päättyy 13.11. Myös Olutseura BOSA ry:ltä on tullut kutsu heidän 20-vuotisvuosijuhliin. Kutsu on kahdelle ja juhlat ovat 27.1.2023 ja ilmoittautuminen päättyy 30.11.

Päätös: Kukaan hallituksesta ei tällä kertaa osallistu TAKSiGaYs ry:n vuosijuhliin, sillä hallituksen kaatomökki osuu samalle päivälle.

18.1 Media ry:n vujulahjaan budjetointi

Esitys: Budjetoidaan Media ry:n 51-v. vuosijuhlahajaan 15€.

Päätös: Budjetoidaan 15€ vuosijuhlahajaan.

18.2 Cortex ry:n vujusitsilahjaan budjetointi

Esitys: Budjetoidaan Cortex ry:n 58-vuotis vujusitsilahjaan 15€.

Päätös: Budjetoidaan 15€ vuosijuhlahajaan.

19. META

Tapahtumavastaavat toteuttavat tapahtumakyselyn 28.11. alkaen.
Maksakaa Ingälle mökkimaksu.
Hallitus menee Speksiin 21.11.

20. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 20.37.

Pöytäkirja hyväksytty
23.11.2022
Tampere

Ingá Ryhänen
Puheenjohtaja

Maiju Asuja
Sihteeri